

ADO Properties S.A.
Société anonyme
Registered office: 20, rue Eugène Ruppert, L-2453 Luxembourg
Grand Duchy of Luxembourg
R.C.S. Luxembourg: B 197554

In accordance with Article 4 of the Law of 6 April 2013 on dematerialised securities, please be advised that ADO Properties S.A. proposes to convert the registered shares (*actions nominatives*) in issue into dematerialised shares (*actions dématérialisées*) and further proposes to engage LuxCSD SA, *société anonyme*, having its registered office at 42, avenue J.F. Kennedy, L-1855, registered with the Luxembourg Trade and Companies Register under number B 154.449 to be its single settlement organisation (*organisme de liquidation unique*) with regard to the dematerialised shares.

Luxembourg, the 16 June 2015

ADO Properties S.A.
Société anonyme
Sitz der Gesellschaft: 20, rue Eugène Ruppert, L- 2453 Luxembourg
Großherzogtum Luxemburg
R.C.S. Luxembourg: B 197554

Gemäß Artikel 4 des Gesetzes vom 6. April 2013 über dematerialisierte Wertpapiere (dematerialised securities) teilen wir mit, dass die ADO Properties SA beabsichtigt, die ausgegebenen Namensaktien (*actions nominatives*) in dematerialisierte Aktien (*actions dématérialisées*) umzuwandeln und zudem beabsichtigt, die LuxCSD SA, *société anonyme*, mit Sitz in 42, avenue J.F. Kennedy, L-1855, eingetragen beim Handels- und Gesellschaftsregister Luxemburg unter der Nummer B 154.449, zu beauftragen das alleinige Wertpapierabwicklungssystem (*organisme de liquidation unique*) im Hinblick auf die dematerialisierten Wertpapiere zu sein.

Luxembourg, den 16. Juni 2015